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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2020 

z  sesji   Rady Miasta i Gminy Prochowice   z dnia   4 listopada 2020 r. 

Sesję  otworzył   Wiceprzewodniczący Rady Miasta  i Gminy Prochowice  Sebastian Siwoń. 
Poinformował, że obrady  sesji  Rady są  nagrywane  I transmitowane. 

Na stan 15 radnych , w sesji   uczestniczyło 11 radnych .  Nieobecni   usprawiedliwieni    radni  to:  
Maria Maćkowiak, Olga Świetlik ,Maciej Dorożko, Renata Moroz. 

 

obecni 11 

wszyscy 15 

procent 73,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 
Wiceprzewodniczący  Rady MiG Prochowice  Sebastian Siwoń  stwierdził  kworum  i  Rada może 
podejmować prawomocne decyzje . Lista obecności   stanowi   załącznik   nr 1 do protokołu.  
Wiceprzewodniczący  powitał : 
Panią  Alicję  Sielicką  -  Burmistrza  Miasta  i Gminy Prochowice 

Panią  Dorotę  Szafran Skarbnika MIG 

Pana Bolesława Demeckiego Kierownika Ref. Inwestycji  i Gospodarki  Przestrzennej 

Radnych Rady Miasta  i Gminy Prochowice . 

Porządek obrad otrzymali wszyscy radni . Uwag do porządku obrad sesji nie wniesiono.  

Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad.  

1.Przyjęcie  protokołu    z  obrad  poprzedniej   sesji. 

2. Informacja Przewodniczącej  Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4.Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w okresie  międzysesyjnym. 

5.Informacja o pozyskanych środkach zewnetrznych przez jednostki samorządowe.  

6. Działalność  Prochowickiego Ośrodka  Kultury i Sportu  w tym : zasady wynajmu obiektów 

podległych ośrodkowi , regulaminy itp. 
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7. Informacja  z analizy złożonych oświadczeń  majątkowych przez radnych , kierownictwo   urzędu i 

kierowników jednostek organizacyjnych za 2019 r. 

8.Podjęcie   uchwał  w sprawach : 

- zmian w budżecie miasta i gminy Prochowice na 2020 r. 

- przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru w   obrębie 4 miasta Prochowice, 

- przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszarów w    obrębach Golanka Dolna   i  Motyczyn w gminie  Prochowice , 

- przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

obszarów w    obrębach  Dąbie w gminie  Prochowice , 

- zmieniająca uchwałę  w  sprawie  inkasa podatków , 

- określenia  wysokości stawek  podatku  od nieruchomości, 

Przegłosowanie stawek podatku rolnego, leśnego i od środków transportowych. 

9.Infromacja o realizacji  zadań  oświatowych  w roku szkolnym 2019/2020 w placówkach 

oświatowych  na terenie miasta i gminy Prochowice . 

10. Wolne  wnioski  i  zapytania. 

11.Zakończenie   obrad   sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice. 

Ad 1) Przyjęcie  protokołu    z  obrad  poprzedniej   sesji. 
 
Wiceprzewodniczący   Rady  poinformował, że  zgodnie ze Statutem  Miasta i Gminy  Prochowice  
Protokół  nr    XXVII   z    sesji Rady   Miasta i Gminy Prochowice  został     wyłożony   na   7 dni  przed 
sesją  i  każdy   z    radnych  mógł  się   zapoznać z jego    treścią   i    wnieść  swoje  uwagi. 

Uwag nie  zgłoszono. 

 Wiceprzewodniczący zaproponował  zatwierdzenie  protokołu . 

Sprzeciwu nie zgłoszono . 

Rada Miasta I Gminy Prochowice  zatwierdziła   protokół nr XXVII/2020  sesji , które odbyła się 30 
września   2020 r. 

 

Ad 2) Informacja Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
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Wiceprzewodniczący  Rady  Sebastian Siwoń  poinformował, że  realizując   obowiązek  wynikający 
ze statutu Miasta i Gminy Prochowice  § 36 ust. 2 Przewodnicząca  Rady  przygotowała  informację  
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym w wersji   pisemnej , którą otrzymali 
wszyscy radni. 

 Uwag  do informacji  nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący  zaproponował  przyjęcie  informacji  do  wiadomości  Rady . 

Sprzeciwu  nie zgłoszono. 

Rada  Miasta i Gminy Prochowice przyjęła  informację  Przewodniczącej  Rady o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym do akceptującej  wiadomości. 

 

Ad 3)  Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący  Rady   Sebastian Siwoń   poinformował , że  interpelacje i zapytania radnych 
składane  są  na piśmie do przewodniczącego rady, który niezwłocznie przekazuje je  Burmistrzowi, 
który nie później niż  w terminie 14 dni od dnia otrzymania   udziela  odpowiedzi. Treść interpelacji  
i  zapytań  oraz  udzielonych  odpowiedzi  podawana  jest  do  publicznej  wiadomości poprzez 
publikacje w Biuletynie  Informacji  publicznej i na stronie  internetowej gminy . 

Wiceprzewodniczący  Rady   poinformował , że do chwili obecnej nie wpłynęła  żadna  interpelacja. 

Ad 4)  Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Miasta I Gminy Prochowice  w okresie 
międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący  Rady   Sebastian Siwoń   poinformował , że  sprawozdanie   z  działalności 
Burmistrza  w  okresie międzysesyjnym   otrzymali  wszyscy  radni na piśmie  . 
 

Następnie zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do  sprawozdania.  Wobec ich braku  

zaproponował  przyjęcie   sprawozdania  do  wiadomości  Rady. 

Sprzeciwu  nie zgłoszono. 

Rada  Miasta i Gminy Prochowice przyjęła     sprawozdanie   z  działalności Burmistrza  w  okresie 
międzysesyjnym  do  akceptującej  wiadomości. 
 

Ad 5)  Informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych przez jednostki samorządowe.  

Wiceprzewodniczący  Rady   Sebastian Siwoń   poinformował , że  wszyscy radni  otrzymali pisemną 

informację  nt. pozyskanych środkach zewnętrznych przez jednostki samorządowe, która została 

również  omówiona   na posiedzeniu Komisji  Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa   w dniu  

15.10.2020 r.    

Następnie zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do informacji. Wobec ich braku  zaproponował  

przyjęcie  informacji  do  wiadomości  Rady. 
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Sprzeciwu  nie zgłoszono. 

Rada  Miasta i Gminy Prochowice przyjęła    informację o pozyskanych środkach zewnętrznych 
przez  jednostki samorządowe    do akceptującej  wiadomości. 
 

Ad 6)  Działalność Prochowickiego Ośrodka Kultury i Sportu w tym zasady  wynajmu obiektów  
podległych  ośrodkowi , regulaminy  itp. 

 
Wiceprzewodniczący  Rady   Sebastian Siwoń   poinformował, że  wszyscy radni otrzymali  pisemną 
informację   nt. działalności POKIS oraz klubów sportowych, którą  również omówiono   na resortowej 
Komisji  w dniu 21 .10.2020 r.. 
  
Wiceprzewodniczący  Rady   Sebastian Siwoń   uzupełnił  informację o wnioski  z Komisji .I tak: 

- należy prowadzić  analizy wynajmów porównując koszty wynajmu z odpłatnością za wynajem lokali 

będących w zarządzie POKiS, 

-  skalkulować  i zabezpieczać  corocznie  środki na bieżące utrzymanie boisk sportowych w Gminie. 

 

Następnie zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do informacji  . Wobec ich braku  zaproponował  

przyjęcie  informacji  do  wiadomości  Rady. 

Sprzeciwu  nie zgłoszono. 

Rada  Miasta i Gminy Prochowice przyjęła    informację o działalność Prochowickiego Ośrodka 
Kultury i Sportu w tym : zasady  wynajmu obiektów  podległych  ośrodkowi , regulaminy  itp.     do 
akceptującej  wiadomości. 

Ad 7)   Informacja o złożonych oświadczeniach  majątkowych  przez radnych  za rok 2019  oraz  
kierownictwo urzędu  i  kierowników  jednostek  organizacyjnych 
 

Wiceprzewodniczący  Rady   Sebastian Siwoń   poinformował, że   informację o złożonych 

oświadczeniach  majątkowych  przez radnych  za rok 2019  oraz  kierownictwo urzędu  i  kierowników  

jednostek  organizacyjnych  otrzymali  wszyscy radni    na piśmie . 

Następnie zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do informacji. Wobec ich braku  zaproponował  

przyjęcie  informacji  do  wiadomości  Rady. 

Sprzeciwu  nie zgłoszono. 

Rada  Miasta i Gminy Prochowice przyjęła   informację  o złożonych  oświadczeniach  majątkowych  
przez radnych  za rok 2019  oraz  kierownictwo urzędu  i  kierowników  jednostek  organizacyjnych 
do akceptującej wiadomości do protokołu. 

Ad 8 )  Rada Miasta I Gminy Prochowice przystąpiła  do  podjęcia  uchwał . 

Wiceprzewodniczący  Rady   Sebastian Siwoń   poinformował , że    wszyscy radni  otrzymali  
projekty uchwał    w  wersji  pisemnej  oraz zostały omówione  na  komisjach Rady  , które odbyły 
się w miesiącu  październiku br.  
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Wszystkie projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez  dwie stałe komisje Rady a więc 

Komisje Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisje Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Edukacji ,Kultury i Sportu . 

Ad 8.1)  Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Prochowice na 2020 r. 
 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do projektu uchwały. Wobec ich 
braku postawił pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta    i Gminy 
Prochowice na 2020 r.  . 

Wyniki głosowania. 

 

status ilość procent 

ZA 11 81.82 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 18.18 % 

 
Rada  Miasta i Gminy Prochowice podjęła  uchwałę  Nr   XXVIII /  148 /  2020  w sprawie   zmian  w  
budżecie  Miasta  i  Gminy  Prochowice na 2020 rok, stosunkiem głosów  11 za, 0 przeciwnych , 0 
wstrzymujących . 

Ad 8.2) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru w obrębie 4 miasta Prochowice, 

Wiceprzewodniczący  Rady zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do projektu uchwały.  Wobec 
ich braku postawił  pod  głosowanie     projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w obrębie 4 miasta 
Prochowice,   

Wyniki  głosowania. 

 

status ilość procent 

ZA 11 45.45 % 

PRZECIW 0 45.45 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 9.09 % 

Rada Miasta i Gminy Prochowice  podjęła  uchwałę Nr   XXVIII /149  /  2020  w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru w  obrębie 4 miasta Prochowice, stosunkiem głosów  11 za, 0 przeciwnych , 0 
wstrzymujących . 
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Ad 8.3) Projekt  uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszarów w obrębach Golanka Dolna i Motyczyn w gminie 
Prochowice , 

Wiceprzewodniczący  Rady  zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do projektu uchwały.  Wobec 
ich braku postawił  pod  głosowanie     projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów  w obrębach  Golanka 
Dolna  i Motyczyn w gminie Prochowice ,  

Wyniki  głosowania. 

 

status ilość procent 

ZA 11 54.55 % 

PRZECIW 0 9.09 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 36.36 % 

Rada Miasta i Gminy Prochowice  podjęła  uchwałę Nr   XXVIII /150  /  2020  w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów w obrębach Golanka Dolna i Motyczyn w gminie Prochowice , stosunkiem głosów  11 za, 
0 przeciwnych , 0 wstrzymujących . 

Ad 8.4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszarów w obrębach Dąbie w gminie Prochowice , 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do projektu uchwały.  Wobec 
ich braku postawił  pod  głosowanie     projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów  w obrębach  Dabia  w 
gminie Prochowice ,  

Wyniki  głosowania. 

 

status ilość procent 

ZA 11 54.55 % 

PRZECIW 0 18.18 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 27.27 % 

Rada Miasta i Gminy Prochowice  podjęła  uchwałę Nr   XXVIII /151  /  2020  w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów w obrębach Dąbie w gminie Prochowice , stosunkiem głosów  11 za, 0 przeciwnych , 0 
wstrzymujących . 
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Ad 8.5) Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie inkasa podatków  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do projektu uchwały.  Wobec 
ich braku postawił  pod  głosowanie     projekt  uchwały zmieniający  uchwałę w sprawie inkasa 
podatków. 

Wyniki  głosowania. 

status ilość procent 

ZA 11 72.73 % 

PRZECIW 0 18.18 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 9.09 % 

Rada Miasta i Gminy Prochowice  podjęła  uchwałę Nr   XXVIII /152 / 2020 zmieniająca  uchwałę  w  
sprawie inkasa podatków, stosunkiem głosów  11 za, 0 przeciwnych , 0 wstrzymujących . 

Ad 8.6) Projekt  uchwały w sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od nieruchomości, 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do projektu uchwały.  Wobec 
ich braku postawił  pod  głosowanie     projekt  uchwały w sprawie określenia  wysokości  stawek  
podatku  od nieruchomości, 

Wyniki  głosowania. 

status ilość procent 

ZA 10 90,91 % 

PRZECIW 0 0  % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % 

 
Rada Miasta i Gminy Prochowice  podjęła  uchwałę Nr   XXVIII /153  /  2020   w sprawie określenia  
wysokości  stawek  podatku  od nieruchomości, stosunkiem głosów  10 za, 0 przeciwnych , 1 
wstrzymujący . 

Wszystkie  uchwały podjęte  przez Radę Miasta i Gminy Prochowice stanowią załącznik  do 
protokołu sesji   oraz  zostały  opublikowane  na  bip. 

Dodatkowo  w punkcie  tym  Wiceprzewodniczący  Rady  Sebastian  Siowoń poinformował, że  na 
komisjach   radni  wypracowali  stanowisko  w  sprawie     podatku rolnego , podatku od środków 
transportowych oraz  podatku  leśnym . 
 
Radni  postanowili :  
 
1)  przyjąć  do ustalenia podatku rolnego  na rok 2021  cenę  żyta ustaloną  w Komunikacje  Prezesa 
Głównego Urzędu Statystycznego   z dnia 19 .10.2020 r.     w kwocie    58,55 zł za 1 dt.  
 
2) przyjąć   do  ustalenia podatku  leśnego  średnią cenę sprzedaży drewna  podaną w Komunikacie 
Prezesa Głównego Urzędu  Statystycznego z dnia 20.10.2020 r. w kwocie  196,84  zł za 1 m 3, 
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3) utrzymać   stawki podatku od  środków  transportowych na  bazie  roku  2020  ( uchwała w tej 
sprawie została podjęta w 2016 roku ),  
 
Dla formalności  Wicpeprzewodnicżacy  Rady   zapytała o ewentualne uwagi,  zapytania do w/w  
propozycji.  Wobec ich braku przystąpiono do formalnego przegłosowania . 
 
Pierwsze głosowanie  dotyczyło  przyjęcia   do ustalenia podatku rolnego  na rok 2021  cenę  żyta 
ustaloną  w Komunikacje  Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego   z dnia 19 .10.2020 r.     w 
kwocie    58,55 zł za 1 dt.  
 
 
Rada Miasta i Gminy Prochowice  stosunkiem  głosów  (  11 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących)  
przyjęła  średnią  cenę skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku  
rolnego na rok podatkowy 2021  ogłoszoną  w Komunikacie Głównego  Urzędu Statystycznego z dnia 
19 .10.2020 r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Sebastian Siwoń poinformował, że w  związku  z powyższym nie zachodzi  
potrzeba podjęcia uchwały w tej sprawie. 
 
Druga kwestia   która  została przegłosowania przez Radę   to wysokość    podatku leśnego na rok 
2021. 
 
Rada Miasta i Gminy Prochowice  jednomyślnie  (11 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących)   przyjęła  
do ustalenia podatku leśnego  średnią  cenę sprzedaży  drewna , obliczoną według średniej ceny 
drewna uzyskanej przez  nadleśnictwa  za pierwsze trzy kwartały 2020 r.   w kwocie  196,84 zł za 1 m3  
ogłoszoną  w Komunikacie Głównego  Urzędu Statystycznego z dnia 20 .10.2020 r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Sebastian Siwoń poinformował, że  w związku  z powyższym nie zachodzi  
potrzeba podjęcia uchwały w tej sprawie. 
 
Trzecia kwestia  przegłosowana przez Radę Miasta i Gminy  Prochowice dotyczyła stawek podatku od  
środków  transportowych na    rok  2021. 
 
 Rada Miasta i Gminy Prochowice jednomyślnie  (11 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących)    

utrzymała  wysokość  stawek  podatku od środków transportowych na poziomie roku 2020( uchwała 

z 2016 r).                              

 
Wiceprzewodniczący Rady Sebastian Siwoń poinformował, że  w związku  z powyższym nie zachodzi  
potrzeba podjęcia uchwały w tej sprawie. 
Wykaz głosowań  stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad 9) Informacja o realizacji  zadań  oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

Wiceprzewodniczący Rady Sebastian Siwoń poinformował , że Pani Burmistrz  realizując obowiązek 

wynikający z ustawy  -Prawo oświatowe   złożyła  informację  o stanie  realizacji  zadań oświatowych . 

Wszyscy  radni  otrzymali  informację  na  skrzynki  emailowe. 

 Jest to obszerny dokumenty zawierający  takie zagadnienia jak : 

 -wykaz placówek którego organem  prowadzącym jest  Gmina Prochowice, 
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-dowóz uczniów, 

 -opieka , 

- opieka socjalna, 

- rozwój  uczniów, 

Sprawozdania z nadzoru pedagogicznego poszczególnych placówek oświatowych  zawierający  

informacje nt:  liczby uczniów uczęszczających  do placówki , liczbę oddziałów , liczebność oddziału,  

liczbę  zatrudnionych nauczycieli  , informacje nt. pracy rady pedagogicznej , współpracy z rodzicami, 

zorganizowane imprezy i uroczystości , udział uczniów w konkursach , wyniki klasyfikacji  uczniów ,  

zestawienie  wynikowe kompetencji. 

Działania szkół są skierowane na wszechstronny rozwój uczniów. Celowi temu podporządkowana jest  

organizacja zajęć pozalekcyjnych, konkursów, zawodów sportowych, imprez szkolnych, realizacja  

zadań programu wychowawczego i programu profilaktyki a także pozyskiwanie dodatkowych  

środków na organizację innych działań służących kształtowaniu postaw, rozwijaniu zainteresowań  

oraz wyrównywaniu szans edukacyjnych. 

Wiceprzewodniczący dla formalności zapytał o ewentualne uwagi, zapytania do informacji . Wobec 

ich braku  zaproponował  przyjęcie sprawozdania do   akceptującej wiadomości  do  protokołu.  

Sprzeciwu  nie zgłoszono. 

 Rada MiG Prochowice  przyjęła do akceptującej wiadomości  do protokołu informację o realizacji  
zadań  oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 
 

Ad 10)  W wolnych   wnioskach  i zapytaniach . 

 
Radna Elżbieta Zomerfeld -   zawnioskowała o rozważenie możliwości  wprowadzenia ograniczenia 

prędkości  i montażu znaku „Strefa ruchu „ przy dwóch drogach na terenie sołectwa Lisowice tj.  

jadąc w kierunku Lubina  w prawo  przy krzyżu  gdzie powstał  skaj park, oraz w prawo za mostem  na 

rz.Bobrek .  Radna swoją prośbę   motywowawała  tym, iż w rejonie tym  mieszka bardzo dużo dzieci 

które  bawiąc się nie  zważają na  samochody  poruszające się  po drodze z dużą  prędokością po 

drodze i   wprowadzenie w/w ograniczeń wpłynęłoby na poprawę  bezpieczeństwa . 

Radna Jadwiga Leszczyńska – prosiła o przycięcie  zielonej ściany przy ul. Lwowskiej w Prochowicach  

oraz uprzątnięcie   zeskładowanych  tam  pozostałości  po meblach  kuchennych itp.  

Ad 11) Zakończenie obrad  sesji Rady. 

W   związku  z  wyczerpaniem   porządku  obrad  Wiceprzewodniczący Rady Sebastian Siwoń  
dziękując   wszystkim za aktywne  uczestnictwo     zamkął  obrady  sesji . 

Protokołowała :                                                                                   Przewodniczył  ; 

Jolanta Szpularz                                                                                  Sebastian  Siwoń  
 

 


